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 - תחילת דיון-

. על סדר היום שלושה סעיפים, יש  23-6ערב טוב, אני מתכבד לפתוח מליאה מן המניין    הרב אריה אברהם:

 לנו שלוש תוספות. 

 שלוש תוספות.  מוטי דהן:

 לא מתחילים מהתוספות.  .לא, לא שמעון רוזיליו:

 ₪  1,000,000על סך  : ניקיון שטחים פתוחים1206[  תב"ר מספר  1] 

, ניקיון שטחים פתוחים.  1206, תב"ר מספר  1שלוש תוספות? כן. בסדר. אז כן, סעיף    הרב אריה אברהם:

 סכום התב"ר מיליון, מקור תקציב, רשות מקרקעי ישראל. כן, שאלות? 

 זה בוצע, לא בוצע, מה?  שמעון רוזיליו:

 חשבתי שמתחילים מהתוספת.  מוטי דהן:

 מה זה משנה, מוטי? אתה רוצה ללכת?  שמעון רוזיליו:

זה תקציב שקיבלנו. זה תקציב שקיבלנו מרשות מקרקעי ישראל. מיליון שקל. ניקיון שטחים    משה פרץ:

 פתוחים.

 מי, מי הולך להוציא את זה? יש תכנית להוציא את זה?  :דובר

 * מדברים ביחד.  

 מה זה שטחים פתוחים? מה? איפה?  מוטי דהן:

 זה, ברחבי הישוב.  הרב אריה אברהם:

 יש תכנית לזה?  מוטי דהן:

 מה, אתה לא יודע מה זה שטח פתוח? הרב אריה אברהם:

חברים, קול קורא, בהקשר של, תן לי רגע להסביר. תן לי להסביר. קול קורא בנושא של    שמעון רוזיליו:

שטחים פתוחים, הכוונה היא לשטחים שנמצאים סביב היישוב. בסדר? כל הנושא של מאגרי הפסולת האלה  

כל   סביב  ניקיון  של  איזשהו תהליך מאסיבי  לעשות  הולכים  אנחנו  אז  ליישוב,  זורקים מסביב  שלפעמים 
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היישוב עצמו, ונחלים, כן מסביב. זה לא בתוך היישוב, אלא בשטחים הפתוחים שנמצאים מעבר לקו היישוב.  

 בוא נתקדם. הסברתי. 

 * מדברים ביחד.  

ניקיון שטחים פתוחים, סכום התב"ר    1206יופי, אז אני מביא להצבעת תב"ר מספר    הרב אריה אברהם:

 מיליון שקל. מקור התקציב רשות מקרקעי ישראלי. מי בעד? פה אחד. 

 

 עכשיו, שנייה, ברגע שמגיע הכסף הזה, מי מנהל אותו?  איתן דלח:

 ע. אגף, שפע. "אגף שפ דובר:

 צריך להיות תוכנית לסיפור הזה?  איתן דלח:

 - עושים תוכנית, יש תוכנית, ועושים תוכנית הרב אריה אברהם:

 תוכנית קיימת על בסיסה זכית בקול קורא. שמעון רוזיליו:

 אז למה אתם לא מראים לנו את התוכנית?  איתן דלח:

מספר    2]   תב"ר  והקהילה  1207[   החינוך  במערכת  אקלימי  חינוך  סך  :  מקור    68,000על    .₪

 .13,600ש"ח, קל"פ  54,400המשרד להגנת הסביבה התקציב: 

, חינוך אקלימי למערכת החינוך והקהילה.  1207תב"ר מספר    2אחר כך, אחר כך. סעיף  הרב אריה אברהם:

 . 13,600ש"ח, קל"פ  54,400אלף שקל. מקור התקציב: המשרד להגנת הסביבה  68סכום התב"ר  

 זה, מתנ"ס.  מוטי דהן:

 מתנ"ס, ומה זה?  הרב אריה אברהם:

 זה, חינוך, זה במערכת החינוך. חינוך אקלימי. מוטי דהן:

, חינוך אקלימי במערכת  1207טוב, הבנו. יש שאלות? מי בעד? מביא את התב"ר, מספר  הרב אריה אברהם:

שקלים, קל"פ    54,400אלף שקלים, מקור תקציב, משרד להגנת הסביבה,    68החינוך והקהילה. סכום התב"ר  

 . מי בעד? פה אחד. 13,600

 החלטה 
 .  ₪ 1,000,000על ך   : ניקיון שטחים פתוחים1206את תב"ר המועצה מאשרת  מליאת

 אושר פה אחד 
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  2,747,429. על סך  : הוספת יחידה בינונית לתשושי נפש במרכז יום לקשיש1074[  תב"ר מספר    3]  

₪. סכום ההגדלה:    ₪274,743. מקור תקציב: קל"פ    ₪2,472,686. מקור תקציב: ביטוח לאומי  

 ₪. ₪3,087,429. סכום התב"ר הכולל  340,000

 - , הוספת יחידה1074הגדלת תב"ר   3עובר לסעיף  אריה אברהם:הרב 

 לתשושי נפש. מוטי דהן:

. מקור תקציב, ביטוח  2,747,429לתשושי נפש בינונית במרכז יום לקשיש. סכום התב"ר    הרב אריה אברהם:

שקל. סכום התב"ר הכולל    340,000. סכום ההגדלה,  274,743שקל. מקור תקציב קל"פ    2,472,686לאומי  

3,087,429 . 

 זה בשלבים האחרונים של בנייה, אם אני מבין נכון.  מוטי דהן:

 כן. זה כמו אפוטרופוס כזה.  הרב אריה אברהם:

 במרכז יום לקשיש מוסיפים שם בנייה, תוספת. מוטי דהן:

בסדר, רעיון טוב ומכבד ושומר לנו על הקשישים שלנו. אז דבר מעולה ומכובד. אני מביא    הרב אריה אברהם:

. הוספת יחידת תשושי נפש בינונית במרכז יום לקשיש. סכום  1074. הגדלת תב"ר  3להצבעה. סעיף מספר  

 , מי בעד? פה אחד. 3,087,429התב"ר 

 

₪. מקור תקציב: משרד החקלאות    230,000. על סך  : הקמת גינה ירוקה1189תב"ר    1[  תוספת    4]  

 ₪.    ₪57,500. מקור תקציב: קל"פ  172,500

 החלטה 
על סך    חינוך אקלימי במערכת החינוך והקהילה :1207תב"ר מספר  את המועצה מאשרת  מליאת

   .13,600ש"ח, קל"פ   ₪54,400.  מקור התקציב: המשרד להגנת הסביבה   68,000
 אושר פה אחד 

 החלטה 
הוספת יחידה בינונית לתשושי נפש במרכז יום  : 1074את תב"ר מספר  המועצה מאשרת  מליאת

  ₪274,743. מקור תקציב: קל"פ   ₪2,472,686. מקור תקציב: ביטוח לאומי  2,747,429לקשיש. על סך 
 ₪.  ₪3,087,429. סכום התב"ר הכולל   ₪340,000. סכום ההגדלה: 

 אושר פה אחד 
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.  230,000. הקמת גינה ירוקה. סכום התב"ר  1189עובר לתוספות. תוספת אחת. תב"ר    הרב אריה אברהם: 

. הגינה הקהילתית הירוקה. מי עושה  57,500. מקור תקציב קל"פ  172,500מקור תקציב, משרד החקלאות,  

 אותה? 

 זה בטיפול של המתנ"ס.  מוטי דהן:

 איפה היא תהיה? ידוע לנו איפה היא תהיה?  :הרב אריה אברהם

 לא, זה תקציב כולל שעוסק בכל הנושא של גינות ירוקות.  שמעון רוזיליו:

 זה מה שעושה מאיה בגדול?  :הרב אריה אברהם

זה מה שעושה מאיה בהיבט של הקיימות. אז התקציב הזה עובר ישירות למתנ"ס. והמתנ"ס    שמעון רוזיליו:

 הוא זה שמנהל את כל התחום הזה, ברמה היישובית, לא רק היישובית. 

 להקמת גינה ירוקה.   1189אז שאלות? אני מביא להצבעת תב"ר  הרב אריה אברהם:

 מה סך הכל, אדוני?  משה פרץ:

 שקל. מי בעד? פה אחד.  230,000סכום התב"ר  הרב אריה אברהם:

 

₪. מקור תקציב:   1,502,384. על סך : תכנון ישיבה תיכונית בלבב שלם1108תב"ר  2[  תוספת  5] 

 . ₪990 העברה מתב"ר   ₪492,752, תקציב רמ"י   1,900,632משרד החינוך 

 , תכנון ישיבה תיכונית שלם. 1108, תב"ר 2עובר לסעיף  הרב אריה אברהם:

 בלבב שלם. כתבו שלם, אבל זה בלבב שלם.  מוטי דהן:

. מקור  1,900,632. מקור תקציב משרד החינוך,  1,502,384בלבב שלם. סכום התב"ר    הרב אריה אברהם:

 .990, העברה מתב"ר 492,752תקציב רשות מקרקעי ישראל. 

 מה הולכים לבנות שם? משה פרץ:

 החלטה 
₪. מקור תקציב:    230,000על סך הקמת גינה ירוקה.  :1189תב"ר מספר  את המועצה מאשרת  מליאת

 ₪.   ₪57,500. מקור תקציב: קל"פ   172,500משרד החקלאות 
 אושר פה אחד 
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אה, זה רק התכנון. אה, תכנון. יופי, בשעה טובה, מוצלחת. מתקדמים. בלי תכנית אי    הרב אריה אברהם:

 אפשר לבנות. 

 שעה טובה.  משה פרץ:

. תכנון ישיבת תיכונית בלבב שלם.  1208אז כן, שאלות? אני מביא להצבעת תב"ר מספר    הרב אריה אברהם:

 , מי בעד?1,502,384סכום התב"ר  

 - מה זה, בניין או משה פרץ:

 זה תכנון לבניין. הרב אריה אברהם:

 לא, לא, לא, מבנה יש, לבית ספר. אני לא יודע אם פנימיות כמה, לא בטוח. תכנון.  מוטי דהן:

 לא, יכול להיות שאם נשאר כסף, אז יעבור גם לבנייה.  משה פרץ:

 

 .23.4.23מיום  המלצת ועדת הנחות בעניין מוסד מתנדב שירות :3[  תוספת  6] 

, המלצת ועדת הנחות בעניין מוסד מתנדב לשירות ציבור הטלת הצלת ירוחם.  3סעיף    הרב אריה אברהם:

 חוות הדעת הנחות בעניין מוסד מתנדב שירות, אז מה קרה לנו שם? הם לא השלימו מסמכים.

 לא, איפה המסמך? משה פרץ:

 הם לא הביאו מסמכים. אין להם מסמכים. הרב אריה אברהם:

 איפה המסמך?  מוטי דהן:

 מה איפה, איזה מסמך?  הרב אריה אברהם:

 חוות דעת, איפה הוא?  מוטי דהן:

 הנה הוא פה.  הרב אריה אברהם:

 בתוספת, אתה רואה? חומרים לתוספת. תפתח את התיקיה, חומרים לתוספת.  צאנמ :שמעון רוזיליו

 החלטה 
₪.   1,502,384על סך  .תכנון ישיבה תיכונית בלבב שלם :1108תב"ר מספר  את המועצה מאשרת  מליאת

 .₪990 העברה מתב"ר   ₪492,752, תקציב רמ"י   1,900,632מקור תקציב: משרד החינוך 
 אושר פה אחד 
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 קובץ שנקרא חומרים לתוספת.  כרמית אהרון:

 . הנה, שנייה. 2ויש לך את המסמך. הנה, מצאתי מספר  שמעון רוזיליו:

 רגע, אז מה השורה התחתונה, עדיין חסרים מסמכים?  מוטי דהן:

 כן. שמעון רוזיליו:

בסדר, נו הם לא השלימו. אין להם את זה. זו עמותה שלא עבדה מספיק זמן. ואין לה    הרב אריה אברהם:

 את האישורים הנדרשים. 

 אז למה זה הולך לחוץ כל הזמן?  מוטי דהן:

 - אנחנו דוחים את ה הרב אריה אברהם:

 כי נתת להם הזדמנות פעם שעברה. ביקשת לתת להם הזדמנות.  שמעון רוזיליו:

 זו פעם שנייה או שלישית אני חושב שזה כבר. בפעם השנייה לא הייתה מליאה פשוט.  מוטי דהן:

רגע, שנייה, שנייה. אני חוזר ואומר, שנייה, שנייה. שבגלל הרקורד שלהם, והעבר שלהם, ..... כן    משה פרץ:

 צריך למצוא דרך לתת להם. 

רק    הרב אריה אברהם: זה  זה?  אנחנו, מה  כן,  בדרך הזאת.  לא  אבל  בעזרת השם,  בסדר, תימצא הדרך 

 הודעה? 

 לא זאת הצבעה לאשר את המלצות ועדת הנחות.  כרמית אהרון:

 - הצבעה לאשר את ועדת הנחות  הרב אריה אברהם:

 המלצת ועדת הנחות מיום, איפה התאריך שלה?  כרמית אהרון:

 באפריל.  23 כרמית אהרון:

 באפריל.  23 קר:ראריה דוק

 באפריל. מי בעד? פה אחד? תודה רבה. 23 הרב אריה אברהם:

 לא, לא, לא, מתנגד. משה פרץ:
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לא, משה מתנגד. תודה רבה, נועל את הישיבה. להתראות. אפשר לסגור שם, פרח. תודה    הרב אריה אברהם:

 רבה. יש לנו אגב עוד מליאה אחת באוגוסט. 

 

 - סיום הדיון-

 
________________ ________________ ________________ 

 טל אוחנה, 

 ראש המועצה 

 שמעון רוזיליו, 

 מנכ"ל המועצה 

 מוטי דהן,

 גזבר המועצה 

 

 החלטה 
 .  23.4.23מיום בעניין מוסד מתנדב שירות את המלצות ועדת הנחות המועצה מאשרת  מליאת

 אושר ברוב קולות


